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TJ BANÍK MEZIBOŘÍ 
TJ  Baník Meziboří má  zcela  samostatné  právní  postavení  s vlastní  právní  subjektivitou 

podle  znění  svých  vlastních  stanov  registrovaných  Ministerstvem  vnitra  ČR.  Baník  zcela 
samostatně  a  nezastupitelně  vykonává  a  odpovídá  za  svoji  činnost,  vlastní  právní  úkony  a  za 
správu a evidenci vlastního nebo svěřeného majetku. 

 
Nejvyšším orgánem Baníku je Valná hromada, řídící funkci plní Výkonný výbor a kontrolní 

úkony má v kompetenci Kontrolní komise. Na valné hromadě dne 20.9. 2007 byli do Výkonného 
výboru  kooptováni dva  členové pan Pavel Esop  a  ing. Dušan Kovač. Tímto  se Výkonný výbor 
rozšířil  z původních  5  členů  na  7  členů. Od  prosince  2007  vystřídal  ve  funkci  člena Kontrolní 
komise pana  Jiřího Panochu nově zvolený předseda provozovatelů  lyžařského areálu pan Milan 
Šmíd. 

 

Výkonný výbor TJ Baník Meziboří 

předseda TJ :    Ing.Tomáš HERINK,Ph.D. (nohejbal) 
místopředseda TJ :  Ing.Oldřich MALÝ (tenis) 
pokladník TJ :   Milan KONDR (tenis) 
člen VV TJ :    MUDr. Pavel BLÁHA (stolní tenis) 
člen VV TJ :    Josef HUDÍK Dis (nohejbal) 
člen VV TJ :    Ing. Dušan KOVAČ (vzpírání) 
člen VV TJ :    Pavel ESOP (nohejbal) 
čestný předseda TJ :  Karel HOFMAN (vzpírání) 

Kontrolní komise TJ Baník Meziboří 

Předseda KK TJ :  Bc. Milan JAŇOVKA (tenis) 
člen KK TJ :     Dalibor HAMSA (freeride/DH) 
člen KK TJ :    Milan ŠMÍD (lyžování) 
 
V současné  podobě  sdružuje  TJ  Baník  Meziboří  284  sportovců  v deseti  sportovních 

oddílech:  atletika,  freeride downhill  (sjezd  na  horských  kolech),  hokejbal,  judo,  nohejbal,  stolní 
tenis, tenis, vzpírání a zápas. Oddílu lyžování byla na žádost předsedy oddílu lyžování s platností 
od 1. listopadu 2006 dočasně pozastavena sportovní činnost, přičemž 19 členů oddílu lyžování se 
nadále  stará  pouze  o  provoz  lyžařského  areálu. Od  listopadu  2007  je  součástí TJ Baník  rovněž 
oddíl silových sportů (silový trojboj, strong man a kulturistika), který vede pan Jiří Janda. 

 
TJ Baník disponuje ve  svém majetku nebo v dlouhodobém pronájmu od města Meziboří 

lyžařský areál, atletický areál, hokejbalové hřiště, tenisové a nohejbalové dvorce, víceúčelové hřiště 
a  rekonstruovaný  atletický  areál.  Od  ledna  roku  2007  jsou  v provozu  internetové  stránky  na 
doméně www.banikmezibori.cz. 
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ČINNOST BANÍKU V ROCE 2007 
Rok 2007 byl pro TJ Baník dosud nejnáročnější v celé jeho historii. Od roku 2005 je v rámci 

dotace MŠMaT prováděna přestavba atletického areálu na areál  s travnatou plochou a umělými 
povrchy  běžeckých  drah  a  sektorů  pro  technické  disciplíny.  Rekonstrukce  probíhala  ve  třech 
etapách a dokončení areálu se špičkovými parametry bylo plánováno právě v roce 2007.  

Vedle dokončení rekonstrukce atletického areálu musel v roce 2007 Baník rovněž realizovat 
náročnou  rekonstrukci  lyžařského  vleku.  Rekonstrukce  vleku  byla  prováděna  téměř  zcela 
svépomocí, a to především díky členům provozovatelů lyžařského areálu. Do prací na lyžařském 
areálu  se  zapojily  v podstatě  všechny  oddíly,  když  se  jejich  členové  podíleli  na  výkopových 
pracích spojených s náhradou nového kabelu podél vleku. 

Ze  sportovních  akcí  čekalo  TJ  Baník  především  pořadatelství  33.  Mistrovství  České 
republiky  v nohejbale  dorostu,  které  TJ  Baník  spolupořádal  s městem  Meziboří.  Neméně 
významnou  akcí  celorepublikové  úrovně  byl  i  druhý  ročník  Cobramova  poháru  pořádaný 
oddílem Freeride Klan (sjezd na horských kolech) dne 11.8. 2007. 

Za veliký úspěch si TJ Baník považuje „znovuzrození“ zápasnických a vzpěračských klání 
na půdě Baníku Meziboří. Oddíl zápasu po dlouhých 17  letech uspořádal 24. března 2007  turnaj 
přípravky,  žáků,  seniorů  a  žákyň  u  příležitosti  oslav  48  let  trvání  zápasu  v Meziboří  a  oddíl 
vzpírání uspořádal dne 1. prosince 2007 ve sportovní hale Meziboří  turnaj ve vzpírání pro starší 
žáky a juniory. Turnaj ve vzpírání se konal po dlouhých patnácti letech a při příležitosti životního 
jubilea trenéra, funkcionáře a matadora českého a mezibořského vzpírání pana Karla Hofmana. 

Ke  konci  roku  2007  podepsal  Baník  dohodu  o  spoluužívání  atletického  areálu  s AK 
Litvínov. Od roku 2008 tak bude náš atletický oddíl trénovat spolu s atlety z Litvínova na jednom 
sportovišti. V souvislosti s dokončením areálu vydal Baník také všeobecnou směrnici pro užívání 
areálu pro ostatní organizace či fyzické osoby. 

Mistrovství ČR v nohejbale dorostu se v Meziboří podařilo na „výbornou“ 
V sobotu  30.  června  a  v neděli  1.  července  2007  proběhlo  v Meziboří  „33.  WiTTE 

AUTOMOTIVE  Mistrovství  České  republiky  v nohejbale  dorostu“.  Turnaj  se  uskutečnil  ve 
sportovním areálu v horní části města,  jehož součástí  je i nové víceúčelové sportoviště s umělými 
povrchy a osvětlením. Pořadatelem mistrovství byla, pod záštitou Českého nohejbalového svazu, 
Tělovýchovná  jednota Baník Meziboří  společně  s městem Meziboří. Ubytování a  stravování pro 
více než 130 sportovců bylo zajištěno přímo v Meziboří.  

V  sobotu  proběhlo  mistrovství  ČR  v  kategorii  trojic.  Zúčastnilo  se  jej  16  trojčlenných 
mužstev. Po napínavém finále se mistry České republiky stalo pražské mužstvo SK Kotlářka „A“, 
druzí skončili dorostenci z týmu TJ Dynamo České Budějovice, třetí pak Sokol Prostějov. V neděli 
1.  července  mistrovství  pokračovalo  kategorií  dvojic.  Mistrem  České  republiky  se  stal 
dorostenecký oddíl TJ Dynama  České Budějovice  „A“, druhé místo obsadil TJ Pankrác Praha  a 
bronzové medaile patří mužstvu Karlových Varů.  

Po oba dny byly k vidění napínavé souboje, výborné výkony i zklamání z porážek. Lze říci, 
že díky dobrému počasí i skvělé organizaci z řad pořadatelů se turnaj podařil. Pro sportovce byla 
mimo jiné zdarma k dispozici sauna a v pátek a v sobotu i večerní promítání filmů v místním kině. 
O vynikající úrovni  turnaje  svědčí  i uznání  a poděkování, kterého  se od představitelů Českého 
nohejbalového  svazu pořadatelům dostalo. Slova o  tom, že se přesvědčili, že  lze díky nadšení a 
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organizačním schopnostem uspořádat takový turnaj na profesionální úrovni, jistě potěšila každého 
z pořadatelů  z řad  TJ  Baník Meziboří,  Technických  služeb města Meziboří  i Městského  úřadu 
Meziboří.  Fotogalerii  a  více  informací  z  turnaje  lze  nalézt  na  internetové  stránce 
www.banikmezibori.cz nebo www.nohejbal.cz. 

Turnaj trojic (30. června 2007) 

 
Slavnostní zahájení turnaje trojic, 30.6. 2007 

 
Slavnostní zahájení turnaje trojic, 30.6. 2007 
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Semifinále turnaje trojic, Sokol Prostějov – Dynamo České Budějovice 

 
Finále turnaje trojic, Kotlářka Praha – Dynamo České Budějovice 
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1. Kotlářka Praha, 2. Dynamo České Budějovice, 3. Sokol Prostějov, 4. Liapor Karlovy Vary 

 
Mistr České republiky v kategorii trojic a zároveň vítěz Českého poháru družstev – Kotlářka Praha 
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Turnaj dvojic (1. července 2007) 

 
Slavnostní zahájení turnaje dvojic, 1.7. 2007 

 
Slavnostní nástup turnaje dvojic, 1.7. 2007 
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Finále turnaje dvojic, TJ Pankrác Praha – Dynamo České Budějovice 

 
1. místo Dynamo České Budějovice, 2. místo TJ Pankrác Praha, 3. místo Liapor Karlovy Vary 
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Cobramův pohár II (převzato z www.freerideklan.com ) 
Možná by stálo za  to se zmínit proč Cobram a odkud  tohle  jméno pochází.  Jelikož se už 

dost  lidí ptalo, kdo  že  to  je  ten Cobram  a podobně. Despota Cobram nebyl nikdo  jiný než pro 
cyklistiku  zapálený  ředitel  účetního  Fantozziho  ve  skvělé  komedii  Maléry  Pana  Účetního.  A 
v onom filmu pan Cobram zorganizoval cyklistický závod Copa Cobram, neboli Cobramův pohár. 

Po  loňském úspěchu Cobrama  č.  1 padlo  jasné  rozhodnutí  v  závodě pokračovat,  ovšem 
tentokrát ne pouze v lokálním měřítku, ale coby oficiální závod 3 DH Cupu. Což nám v podstatě 
kluci z 3déháčka  sami nabídli. Myslím, že  to byl krok  správným  směrem, neboť  tento  rok ač  se 
závod  termínově kryl se 720 roadtripem dorazilo 143 závodníků což  je o skoro 100 víc než  loni. 
Tento počet dokonale prověřil,  jak naše organizátorské schopnosti tak místní parkovací kapacitu, 
restaurace, hospody a jejich zásoby. Musím na rovinu říct, že z parkování jsem měl trochu strach, 
ale účastníci závodu opravdu parkovali inteligentně, za což bych jim rád poděkoval.  

Samotnému závodu předcházel tréninkový víkend, kdy byl po oba dva dny spuštěn vlek. 
Už  ve  čtvrtek  se  začali  sjíždět první  závodníci. Další  zástupy mně  známých  i neznámých  tváří 
dorazily  během  pátku  a  sobotního  rána.  Nutno  dodat,  že  veliká  frekvence  jízd  naší  tratičku 
parádně  vyjezdila.  Tak  se  budeme  snažit  jí  obměnit,  ať  je  za  rok  zase  co  vyjíždět.  Nejvíc 
diskutovanou překážkou na trati byl mezistromák. Jinak byla trať v podstatě  identická s loňskou 
lesní variantou, pouze okořeněná lavicemi a skočkem zpět do lesa. 

Další  super záležitostí byl koncert po závodě. Opravdu výrazný ohlas měli, až Statusáci, 
takže koncert hodnotím plným počtem bodů. 
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Nový atletický stadión na Meziboří byl otevřen 
V říjnu  2007  byla  dokončena  rekonstrukce  atletického  areálu  v Meziboří. Nový  atletický 

stadión byl slavnostně otevřen dne 22. října. Zahájení se zúčastnil vedle zástupců TJ Baník v čele 
s Ing. Oldřichem Malým či Mgr. Jitkou Birbaumovou také předseda ČSSD Jiří Paroubek, poslanec 
Parlamentu  ČR  Petr  Červenka,  starosta města Meziboří Miroslav Huml  či  olympijský  vítěz  Jiří 
Šlégr. Atletický stadión byl vystavěn ve čtyřech etapách. V dalších letech hodlá TJ Baník Meziboří i 
vedení města pokračovat v investicích do atletického areálu. Podporu slíbil i Jiří Paroubek. 

    

    

Zápasnická klání opět na půdě TJ Baník 
Oddíl zápasu řecko římského  je v současné době  jeden z klenotů TJ Baník. Nejen že oddíl 

žáků a přípravky pravidelně  reprezentuje Baník a město Meziboří po celé ČR a v Německu, ale 
rovněž  pořádá  mládežnické  turnaje  Velkou  cenu města Meziboří  a  Pohár  předsedy  TJ  Baník 
Meziboří. Oba  turnaje  si  již  našli  své  pravidelné místo  v termínovém  kalendáři  Českého  svazu 
zápasu. 

Pohár předsedy TJ Baník Meziboří 

Pohár  předsedy  TJ  Baník  Meziboří  je  Turnaj  přípravky,  žáků,  seniorů  a  žákyň  a  byl 
pořádán  po  17  letech  u  příležitosti  oslav  48  let  trvání  zápasu  v Meziboří.  Turnaj  se  konal  ve 
sportovní hale v Meziboří dne 24. března 2007. Turnaje se zúčastnilo 12 oddílů České  republiky 
s celkovým  počtem  94  závodníků.  Turnaj  zahájil  čestný  předseda  oddílu  Jiří Mertlík,  který  byl 
předsedou  36  let.  Přivítal  sbor  rozhodčích,  trenéry  jednotlivých  oddílů  a  všechny  hosty  včetně 
diváků. Po té požádal nového předsedu TJ Baník Meziboří Ing. Tomáše Herinka, PhD. odchovance 
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oddílu zápasu. Předseda TJ po úvodních slovech připomněl  tradici oddílu a  tu skutečnost že se 
obnovuje  tradice  turnajů  v  Meziboří  po  17  letech.  Poděkoval  nestoru  zápasnického  hnutí 
v Meziboří  panu  Rysovi,  který  v roce  2006  oslavil  70  narozeniny.  Zároveň  poděkoval  novému 
výboru  oddílu  zápasu  za  přípravu  a  činnost,  kterou  navazují  na  tradice  oddílů  a  hlavně  na 
tréninky zaměřené na mládež pod vedením  trenéra Stanislava Slacha a nového předsedy oddílu 
Alaxendra Masleje. V závěru vyzdvihl dlouhodobou činnost dnes čestného předsedy oddílu Jiřího 
Mertlíka. 

V celkovém hodnocení oddílů si nejlépe vedli závodníci z oddílu Hnidousy Motyčín, který 
získal  1. místo  a  pohár  předsedy  TJ  Baník Meziboří.  Druhé místo  získal  domácí  oddíl  Baník 
Meziboří  a  třetí místo  obsadil  oddíl Glaverbel  Teplice. Nejmladším  závodníkem  turnaje  se  stal 
Svoboda Jan z oddílu Krásná Lípa.  

Výsledky jednotlivých kategorií domácích závodníků: mladší přípravka: Eliška Svobodová 
váha 22 kg 3 místo, Zdeněk Lán váha 34 kg 5 místo, Dominik Korolenko váha 30 kg 2 místo. Starší 
přípravka: Zdeněk Herink ml. váha 26 kg 4 místo, Michaela Adamová váha 32 kg 3 místo, Milan 
Svoboda váha 65 kg 3 místo., muži: Zdeněk Herink 96 kg 1. místo, Stanislav Slach 120 kg 2. místo. 

    
Turnaj zahájil čestný předseda oddílu Jiří Mertlík a předseda TJ Baník Tomáš Herink 

 
Slavnostní nástup závodníků, 24. března 2007 
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Zápasnická klání přípravky a mladších žáků 

   
Domácí závodník Zděnek Herink vybojoval 1 místo ve váze 96 kg ‐ kategorie muži 

 
Druhé místo získal domácí oddíl Baník Meziboří se ziskem 47 bodů 
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Turnaj O pohár města Meziboří 

Turnaj O pohár města Meziboří proběhl v Meziboří dne 13. října 2007 pod názvem O pohár 
města Meziboří jako turnaj talentované mládeže a seniorů v zápase řeckořímském a volném stylu. 
Turnaje se zúčastnilo 12 oddílů z ČR a jeden z Německa. Ve velmi krásných a vyrovnaných bojích 
se v celkovém hodnocení družstev na 1. místo vybojovali zápasníci TJ Jiskra Havlíčkův Brod, na 2. 
místě ASK Valzap Chomutov a na 3. místě TJ Glaverbel Czech Teplice. Meziboří se umístnilo na 
10. místě. V hodnocení jednotlivců se zápasníci TJ Baník Meziboří umístnili v kategorii přípravek: 
Matěj Linhart ve váze do 30 kg obsadil 3. místo, Eliška Svobodová a Dominik Korolenko ve váze 
do  25kg  obsadili  oba  4. místo,  Zdenek Herink  ve  váze  do  28  kg  obsadil  4. místo.  v  kategorii 
mladších žáků: Jaroslav Adam ve váze do 45 kg obsadil 6. místo a Lukáš Svoboda ve váze do 31 kg 
obsadil 2. místo. v kategorii mužů: ve váze do 96kg na 3. místě umístnil Zdenek Herink st. a ve 
váze 96–120 kg Stanislav Slach umístnil na 4. místě. 

   
Slavnostní zahájení turnaje, 13. října 2007 

  
1. snímek: poslanec parlamentu Petr Červenka; 2. snímek (zleva): předseda Českého svazu zápasu Belo 
Svitek, předseda oddílu zápasu Alexandr Maslej, předseda Baníku Tomáš Herink a hlavní rozhodčí turnaje 
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Trenér a aktivní zápasník Stanislav Slach obsadil 4. místo v kategorii do 120 kg 

Vzpěračské závody po 15 letech 
V sobotu 1. prosince 2007 se konal ve sportovní hale města Měziboří mezibořský turnaj ve 

vzpírání pro  starší žáky a  juniory. Turnaj  se konal po dlouhých patnácti  letech a při příležitosti 
životního  jubilea  trenéra,  funkcionáře  a matadora  českého  a mezibořského vzpírání pana Karla 
Hofmana.  

Turnaje  se  zúčastnily  téměř  tři  desítky  závodníků  z  Chomutova,  Teplic,  Nové  role  a 
Rotavy.  Velká  účast mladých  vzpěračů  zaručovala  dobré  výkony,  které  přišel  podpořit  nejen 
starosta města Meziboří  pan Miroslav Huml,  ale  i  bývalý mistr  světa,  několikanásobný mistr 
republiky a odchovanec mezibořského oddílu vzpírání Jiří Zubrický. 

Na poslední soutěž v sezóně si přijel zazávodit  i  český  juniorský reprezentant  Jakub Lihl 
z Rotavy. Ten ovšem předvedl  jen podprůměrné výkony  a  skončil  až na  3. místě. Toho využili 
další závodníci Jakub Wainer z Rotavy a Radek Podhola z Teplic. Po velkém souboji Jakub Wainer 
podlehl Radkovi Podholovi pouze o jeden bod a teplický závodník mohl slavit vítězství. 

V kategorii starších žáků vyhrál v rozdílu třídy rotavský závodník a několikanásobný mistr 
republiky Pavel Gáloš  s výkonem 167 kg ve dvojboji  (trh 77, nadhoz 90) při  tělesné váze 59 kg. 
Druhé místo vybojoval Petr Kotek z Teplic s výkonem161 kg. V těsném závěsu třetí místo obsadil 
Jakub Sufčák 

Nejlepším  závodníkem  se  pak  stal  junior  Radek  Podhola  z  Teplic,  jehož  velmi  dobré 
výkony 90 kg v trhu a 125 kg v nadhozu při tělesné váze 77 kg podtrhly kvalitu celé soutěže. 
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Slavnostní zahájení turnaje, 1. prosince 2007 

    
1. snímek: gratulace teplických vzpěračů jubilantovi Karlu Hofmanovi, 2. snímek: Radek Podhola 
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ČINNOST ODDÍLŮ V ROCE 2007 

ODDÍL ATLETIKA (zpráva Luďka Tomana, předsedy oddílu) 

1)  Členská základna oddílu 

Počet členů: 19 
� Dospělí 2 
� Dorost 1 
� Starší žactvo 3 
� Mladší žactvo 5 
� Přípravka 8 

2)  Podmínky sportovní přípravy 

Oddíl vedou dva kvalifikovaní  trenéři, kteří zároveň vykonávají a zajišťují veškerou  jeho 
činnost.  Pro  zimní  přípravu  byly  především  využívány  obě  tělocvičny  ve  sportovní  hale,    kde 
probíhaly  tréninky  dvakrát  týdně.  Třetí  trénink  v týdnu  absolvovali  starší  žáci  po  domluvě 
s trenérem v tenisové hale u Koldomu v Litvínově. Od listopadu byla dojednána možnost tréninků 
na  nově  vybudovaném  umělohmotném  oválu  rekonstruovaného  atletického  stadiónu.  Letní 
příprava probíhala vzhledem k rekonstrukci stadiónu na školním hřišti ZŠ popřípadě v terénu. 

3)  Zhodnocení sportovních výsledků 

Prvním letošním závodem krajský přebor jednotlivců v hale. Přebor se měl konat v pražské 
nafukovací hale na Strahově, ale z důvodu havárie, kdy silný vítr tuto halu roztrhal bylo nakonec 
rozhodnuto  o  zrušení  KP.  Za  velkého  úsilí  se  však  nakonec  podařilo  děčínským  atletům 
zorganizovat  konání  KP  žactva  i  dospělých  najednou,  v krásné  atletické  hale  v Drážďanech. 
Z časových důvodů však nebylo možné zajistit pro naše mladší žactvo pasy, proto se za náš oddíl 
zúčastnil pouze starší žák Ivo Zedek a vybojoval krásné druhé místo v běhu na 300m v čase 43,45s. 

Dalšími  významnými  závody  byly  KP  jednotlivců  na  dráze  mladšího  žactva  konané 
6.5.2007 v Bílině. Za zmínku zde stojí 7. místo Martiny Kočové na 800m v čase 3:02,02 a 5. místo 
Jana Krause na téže trati v čase 2:44,01. 

KP  jednotlivců na dráze  staršího  žactva, který  se konal  10.6.2007 v Děčíně  se  zúčastnil opět 
pouze Ivo Zedek, kde obsadil dvě čtvrtá místa v disciplínách 200m překážek v čase 33,02s a 150m 
za 20,55s, dále se pak ještě umístil na 7. místě v běhu na 60m za 8,60s. 

V letošním  roce  soutěžilo družstvo  chlapců  a dívek  již  třetím  rokem v krajském přeboru 
(KP) družstev mladšího žactva. V následující tabulce je uvedeno pořadí družstev s bodovými zisky 
po 4. kolech vč. bodových zisků v jednotlivých kolech. 
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Mladší žáci 

    ∑Hb ∑Pb 
1kolo 
Hb 

1kolo 
Pb 

2kolo 
Hb 

2kolo 
Pb 

3kolo 
Hb 

3kolo 
Pb 

4kolo 
Hb 

4kolo 
Pb 

1  ATC Ústí n/L              44  757,5 11  193  11  177  11  194,5  11  196,5
2  AK Most                   40  556,5 10  127  10  106  10  158,5  10  158 
3  USK VSEM Ústi n/L         36  476,5 9  116  9  95  9  126  9  137,5
4  AK Bílina                 28  165  7  35  8  72  8  45,5  5  20 
5  AK Slovan Duchcov         27  153  8  54  7  50  6  26  6  22 
6  Lovochemie Lovosice       26  135  5  18  6  47  7  37  8  36 
7  AO TJ Baník Meziboří         23  64,5  6  28  5  20  5  16,5  7  24 
8  Sokol Roudnice            12  42  4  15  4  13  0  0  4  9 
9  AK Litvínov      9  15  3  8  3  2  4  5  ‐1  0 
10  TJ Hvězda Trnovany       ‐2  0  0  0  0  0  ‐1  0  ‐1  0 
11  Ak Děčín                 ‐4  0  ‐1  0  ‐1  0  ‐1  0  ‐1  0 

 
Mladší žákyně 

    ∑Hb ∑Pb 
1kolo 
Hb 

1kolo 
Pb 

2kolo 
Hb 

2kolo 
Pb 

3kolo 
Hb 

3kolo 
Pb 

4kolo 
Hb 

4kolo 
Pb 

1  USK VSEM Ústi n/L         35  773  9  197  9  184  9  231,5  8  160,5
2  ATC Ústí n/L              32  629,5 7  104  8  160  8  181  9  184,5
3  AK Most                   29  538,5 8  131  7  141  7  108,5  7  158 
4  AK Bílina                 21  134  5  41  5  42  5  16  6  35 
5  AK Litvínov      17  186  6  75  6  69  6  42  ‐1  ‐ 
6  AO TJ Baník Meziboří         17  70  4  27  4  11  4  10  5  22 
7  Sokol Roudnice            1  20  ‐1  ‐  ‐1  ‐  ‐1  ‐  4  20 
8  Ak Děčín                 ‐4  0  ‐1  ‐  ‐1  ‐  ‐1  ‐  ‐1  ‐ 
9  AK Slovan Duchcov         ‐4  0  ‐1  ‐  ‐1  ‐  ‐1  ‐  ‐1  ‐ 

 
Starší žáci Ivo Zedek a Ondřej Korf hostovali v AK Litvínov v KP družstev staršího žactva a 

v družstvu mužů „B“. 
 
4)  Závody pořádané oddílem atletiky 

Oddíl  zorganizoval ve  spolupráci  se ZŠ Meziboří  4.  ročník běhu do vrchu  „Mezibořská 
sjezdovka“ za finanční podpory města Meziboří a TJ Baník Meziboří. 

Letos  se  zúčastnilo  rekordních  91  startujících.  Akce  se  postupně  dostává  do  povědomí 
atletické veřejnosti. Věříme, že v příštích ročnících se bude účast i nadále zvyšovat. 

5)  Cíle pro následující rok 2008 

Vzhledem  k dokončení  rekonstrukce  atletického  stadionu  včetně  základního  vybavení  a 
výstavby nové budovy  zázemí pro  atlety  spolu  s podepsanou dohodou o využívání  atletického 
stadiónu atlety Litvínova věříme, že v následujících letech zužitkujeme náklady a úsilí vynaložené 
na rekonstrukci stadiónu zainteresovanými institucemi. Po dovybavení stadiónu elekročasomírou 
a další výbavou nutnou k pořádávání regulérních závodů a ve spolupráci s litvínovskými atlety, 
bychom chtěli pořádat mnoho závodů, minimálně krajského významu, aby tak vešel mezibořský 
atletický  areál  ve  známost  široké  veřejnosti  a  přilákal  tak mnoho  nových  aktivních  vyznavačů 
královny sportů. 
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a)  Akce plánované na příští rok: 
• Běh pohraničím (spolupráce z AK Litvínov) – březen 
• Mezibořská sjezdovka (spolupráce se ZŠ Meziboří) – říjen 
• Veřejné atletické závody – květen (dle vybavení stadiónu) 
 

b)  Rozšíření členské základny především v kategorii staršího žactva a dorostu. 
c)  Postavit družstvo mladších žáků a žákyň pro soutěž KP družstev 
d)  Postavit nová družstva starších žáků a dorostenců pro KP družstev za pomoci 

hostujících nebo je nechat hostovat, aby se účastnili této soutěže. 
 
Vedení oddílu vyjadřuje poděkování a spokojenost se spoluprací v roce 2007 s VV TJ Baník 

Meziboří, městem Meziboří., AK Litvínov a ZŠ Meziboří. Dále děkujeme paní Kočové, rodiči, jejíž 
děti jsou členy našeho oddílu, za pomoc výběru a evidence měsíčních členských příspěvků. 

ODDÍL FREERIDEKLAN (zpráva Dalibora Hamsy, předsedy oddílu) 
V průběhu  roku 2007 se  členové aktivně zúčastnili závodů Českého poháru ve sjezdu na 

horských kolech včetně mistrovství republiky.  
V průběhu  roku  2007  se  členové  aktivně  zúčastnili  závodů  série  3DH Cup ve  sjezdu na 

horských kolech. 
V  srpnu  jsme  uspořádali  na  sjezdovce  v Meziboří  vlastní  úspěšný  závod  pod  názvem 

Cobramův pohár (ze kterého mimo jiné vzniklo i pěkné video). 
Veškerou  činnost  oddílu  včetně  fotodokumentace  je  také  možné  sledovat  na 

www.freerideklan.com.  

ODDÍL HOKEJBALU (zpráva Miroslava Horňáčka, místopředsedy oddílu) 

1)  Členská základna oddílu 

‐ Počet členů: 85 (z toho: 44 aktivních) 
‐ Fluktuace členů v roce 2007: 7 nových členů, 1 odchod  

2)  Vylepšení hřiště a zázemí oddílu 

Oddíl  pro  letošní  rok  provedl  v rámci  brigád  úpravu  sítí,  obalení  konstrukcí  izolací  za 
brankami, nátěr doplnění  čar na mantinelech a další drobné zanedbatelné opravy. Dále TJ Baník 
Meziboří  na  popud  našeho  oddílu  zajistil  úpravy  dvířek,  branek  a  betonáž  vstupů  na  hřiště. 
Všechny uvedené práce vyplynuly z údržby hřiště a požadavků Svazu hokejbalu.  

K tomuto bodu přidáváme i oficiálně soupis závad: zatékání střechou do obou kabin odílu, 
prolínání zemní vlhkosti v obou kabinách  (hlavně dorost), poškozené sprchové kouty – zástěny, 
netěsnící a poškozené hlavní dveře budovy, vč. mříže  (ukotvení) – vše  již nahlášeno v průběhu 
roku. Doporučujeme fyzickou prohlídku a sepsání soupisu závad. 
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3)  Zhodnocení sportovní činnosti ‐ dosažené výsledky jednotlivých družstev 

Náš oddíl, stejně  jako  tři sezóny před  tím se účastnil v kategorii mužů soutěže 2.NHbL – 
severozápad 2006/2007, kde postoupil do PLAY‐OFF z druhého místa,  jako velký favorit soutěže.  
Bohužel  i  přes  velké  ambice  vypadl  ihned  v prvním  kole  s pozdějším  finalistou.  V současné 
probíhající sezóně 2007/2008 se  tým pohybuje na předposledním místě  tabulky. Nutno dodat ve 
velmi  vyrovnané  tabulce. Cílem  je  postoupit  do  PLAY‐OFF  a  zde  se  soustředit  na  hlavní  část 
sezóny. 

Kategorie staršího dorostu v sezóně 2006/2007 byla doplněna novými hráči v čele s novým 
trenérem. Snahou  celého oddílu bylo mladé hráče motivovat k lepším výkonům, usměrnit  jejich 
chování na hřišti  i mimo něj a vhodně tým doplnit pro další sezónu. V nové sezóně 2007/2008 se  
hráčům staršího dorostu daří a jsou na druhém místě tabulky. Cíl je stejný, jako u mužů postup do 
PLAY‐OFF a pokus o postup do extraligy SD.  

Oddíl  hokejbalu  také  spolupracuje  s týmem  HBC  Most  na  výměně  hráčů  do  vyšších 
soutěží. Dále pak  je nutné podotknout, že oddíl z finančních důvodů ukončil  činnost webových 
stránek  a  prezentuje  se  na  hlavním  webu  celé  soutěže  severozápad,  kde  lze  nelézt  veškeré 
informace, články a statistiky k našemu týmu (www.hokejbal‐sz.cz). 

4)  Brigáda pro TJ Baník Meziboří 

Oddíl  se  účastnil  několikrát  brigády  na  sjezdovce,  úklidu  a  drobných  oprav  v areálu 
hokejbalu. Na  těchto  pracích  se  podílela  většina  aktivních  členů. Ostatní  členové  se  z různých 
důvodů omluvili za neúčast. 

5)  Cíle pro rok 2008 

Hlavním cílem oddílu je zachování jeho samotné činnosti. Oddíl se potýká již delší dobu se 
špatnou  platební morálkou  jeho  členů, ubýváním  skalních  členů, malý  zájem  o  tento  sport  a  v 
neposlední  řadě zvyšujících se nároků na provozování hokejbalu za strany Svazu hokejbalu atd. 
Prvořadým úkolem je dokončení probíhajících soutěží a poté řešení samotné situace okolo klubu tj. 
zajištění nového vedení klubu, sponzoringu, nábor členů atd.    

 
Na  závěr  bych  za  oddíl  hokejbalu  chtěl  poděkovat  TJ  Baník Meziboří  ve  spolupráci  s městem 
Meziboří za finanční výpomoc oddílu v sezóně 2006/2007 a 2007/2008.  
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ODDÍL JUDO (zpráva Františka Mrázka, předsedy oddílu) 

1)  Hodnocení a směr činnosti oddílu 

Činnost  v letošním  roce  byla  zaměřena  na  takticko‐metodický  rozvoj  jedince  což  je  pro 
tento druh sportu velice důležité. Dále  jsme se snažili zaměřit na naší mládež co s týče potlačení 
bez účelového potulování po městě. Sledovali jsme pasivně závody na různé úrovni a po té jsme je 
probírali  v hodinách  juda. Navštívili  jsme ME  v JUDU  na  Folimance  v Praze,  kde  jsme  bedlivě 
sledovali  jakým  směrem  se  ubírá  tento  sport.  Nebyli  jsme  sice  nadšeni  hlavně  z toho,  že  se 
technická  vyspělost mění  v silovou.  Dále  byla  uskutečněna  výstava  nového  Dojo  za  podpory 
řiditele místní školy Mgr. Jana Pešky, který nám poskytl učebnu pro tento účel. 

2)  Hodnocení plánovaných akcí v roce 2007 

Všechny akce proběhly dle plánu a sklidily svůj úspěch včetně tradičního tréninku v oddíle 
Dento  riu  budo  kan  s návštěvou  Japonského mistra přímo  z Kodokanu  se  sídlem  v Tokyu, kde 
jsme se zúčastnili i tradičního stolování v JAPONSKÉM stylu. 

Trénink  byl  velice náročný na psychiku,  ale  zvládli  jsme  to  skvěle. Byl  zaměřen na katame 
vazu (páky, škrcení, držení). 

3)  Průběh soustředění v roce 2007 

Soustředění proběhlo v tiché a odlehlé krajině v Jílovém u Děčína na chatě Mír. Ubytování a 
strava  odpovídala  dle mého  názoru  ceně.  Soustředění  s zúčastnili  všichni  stálí  členové  včetně 
jednoho hosta, který  se po prázdninách  stal novým  členem oddílu,  takže účel byl  splněn. Vyšel 
nám článek v Radnici a v Deníku Mostecka, kde jsme byli vychvalováni za špičkovou práci. 

Celkové náklady na soustředění byly 30 260,30 a příjmy včetně dotace od Baníku(10 000,‐ Kč) 
jsou 30 200,‐ Kč.  

4)  Změny ve vedení pro rok 2008 

Předseda: František Mrázek 
Místopředseda (pokladník): Stanislav Petřík 
Kronikář: Veronika Krnáčová 

5)  Plánované akce pro rok 2008 

Hlavní  akcí  pro  rok  2008  je  soustředění  ve  Španělsku,  které  bude  spojeno  s tréninkem 
v místním oddíle. Dále plánujeme  již aktivní účast na závodech v oblastních přeborech, posezení 
s rodiči. 

6)  Hodnocení senseie 

Celý  rok  proběhl  bez  problémů  a  jsem  spokojen  i  s komunikací VV  Baníku. Až  na  některé 
problémy, které se nyní řeší s městem. Vadí mi špatná komunikace mezi TJ a městem! 
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ODDÍL NOHEJBAL (zpráva Josefa Hudíka, Dis., předsedy oddílu) 

1)  Členská základna oddílu 

Počet členů: 22 (16 dospělých,6 dětí) 

2)  Zhodnocení sportovní činnosti ‐ dosažené výsledky  

Družstvo mužů  hrálo  v sezóně  2006/07 Okresní  nohejbalovou  ligu  za  účasti  7  družstev. 
Tento  rok  se  bohužel  nepovedlo  obhájit  prvenství  z let  2004/2005  a  2005/2006  a  skončilo  na  4. 
místě. Naopak  největšího  úspěchu  se  podařilo  dosáhnout  v krajské  nohejbalové  soutěži  kde  TJ 
Baník Meziboří skončil na historicky nejlepším 3. místě. 

 
Konečná tabulka krajské nohejbalové ligy 2006/07 

Družstvo  PZ  V  P  Body  Místo 

SKN Žatec B  10  7  3  14  1 

Slovan Chabařovice  10  7  3  14  2 

TJ Baník Meziboří  10  5  5  10  3 

TJ Baník Osek  10  5  5  10  4 

NK Počerady  10  3  7  6  5 

NK Kadaň  10  3  7  6  6 

 
Konečná tabulka okresní nohejbalové ligy 2006/07 

Družstvo  PZ  V  P  R  Body  Místo 

Goltsch Team  12  9  0  3  21  1 

Chlumec  12  8  4  0  16  2 

Slovan Chabařovice B  12  6  3  3  15  3 

TJ Baník Meziboří  12  6  4  2  14  4 

Na Růžku  12  5  6  1  11  5 

Košťany  12  2  9  1  5  6 

Žízeň  12  1  11  0  2  7 

 
 
3)  Práce se žáky 

Tento  rok  se  družstvo  žáků  nezúčastnilo  žádné  soutěže  vzhledem  k postoupení  opor 
Ondřeje  Cibulky  a  Zdeňka  Beneše  do  mužské  kategorie.  Na  sezónu  2007/2008  však  máme 
naplánován start družstva v krajské soutěži. 
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4)  Brigáda pro TJ Baník Meziboří 

Až  na  některé  výjimky  mají  všichni  členové  oddílu  Nohejbalu  splněný  počet 
odpracovaných brigádnických hodin. Tyto hodiny byly odpracovány na našem vlastním hřišti, na 
brigádách na sjezdovce a při pořádání MČR juniorů v nohejbale. 

5)  Cíle pro rok 2008 

Sportovní  cíl  je určitě minimálně obhájení  3. místa v krajské  soutěži  a  zlepšení  4. pozice 
v okresní  nohejbalové  soutěži.  Účast  žáků  v krajském  přeboru  a  navázání  na  jejich  úspěchy 
z předešlých sezón. 

Mimo  sportovní  cíl,  je vybudování  zázemí  a možného  zastřešení pro venkovní posezení 
v blízkosti našeho hřiště. 

6)  Závěrem 

Ještě  jednou bych chtěl poděkovat všem členům, kteří se aktivně podíleli na organizaci MČR 
juniorů  v nohejbale,  zejména  však  našemu  místopředsedovi  a  zároveň  předsedovi  TJ  Baník 
Meziboří Tomášovi Herinkovi za perfektní zvládnutí jedné z největších akcí pořádané v Meziboří. 

ODDÍL STOLNÍHO TENISU (zpráva Tomáše Žielinského) 

1)  Členská základna oddílu 

Počet členů: 19 (z  toho: 15 dospělí, 4 starší žáci). Fluktuace členů v roce 2007: 1 nový člen 
(přestup  hráče  Štefana  Mariniče  z Lokomotivy  Most),  2  odchody  (přestup  starších  žákyň 
Velikaničové  a Fišerové do Baníku Most, dívky však budou v odd. Baník Meziboří hostovat do 
konce sezóny 2007/08), 1 ukončil členství (Igor Ostrihoň). 

2)  Vylepšení herny a zázemí oddílu 

V posledních  třech  letech, přesněji  řečeno po velmi úspěšné sezóně 2004/05, kdy se všem 
družstvům  podařilo  postoupit  do  vyšších  soutěží,  bylo  hlavním  cílem  oddílu  vylepšit  herní 
podmínky a sociální zázemí. Velkým krokem ke zlepšení zázemí bylo úspěšné jednání se Základní 
školou Meziboří, která vyhověla našim požadavkům a poskytnula nám místnost pro důstojnější 
šatnu. 

Po  získání vlastní  šatny  se oddíl pustil do dalších velkých  investic. K velké  spokojenosti 
oddílu stolního tenisu byly nahrazeny staré skříňky za zcela nové. Velkým přičiněním se o nákup 
nových skříněk zasloužila tělovýchovná jednota. 

Nejnákladnější  investicí  tohoto  roku  se  stala  instalace  potřebného  zastínění  herny. 
Problematické světelné podmínky musel oddíl doposud řešit zavěšováním závěsů. Nové zastínění 
nyní zajišťuje dokonalé herní podmínky pro stolní tenis.  

3)  Zhodnocení sportovní činnosti ‐ dosažené výsledky jednotlivých družstev 

Družstvo  „A“  hrálo  v sezóně  2006/07  třetím  rokem  divizi mužů. Družstvu  se  podařilo 
nahrát si na domácích stolech takový náskok, že si jistotu udržení soutěže zajistili relativně brzo. V 
letním  přestupním  termínu  se  oddílu  podařilo  zajistit  hráčskou  posilu  pro  udržení  v  divizi. 
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V sezóně  2007/08  se momentálně družstvo nachází  těsně nad  sestupovými pozicemi  –  je na  10. 
místě. Družstvo většinu venkovních zápasů již odehrálo a nyní lze očekávat lepší výsledky. 

Konečná tabulka divize po sezóně 2006/07 
1  Č. Kamenice A  22  20  1  1  0  713:323  215:59  63 
2  SKST Děčín A  22  20  0  2  0  721:444  211:80  62 
3  SKP Ústí A  22  12  4  6  0  658:616  179:145  50 
4  Lovosice A  22  12  2  8  0  646:605  168:146  48 
5  Baník Most C  22  10  5  7  0  685:627  177:149  47 
6  Krupka A  22  11  2  9  0  672:639  163:157  46 
7  Meziboří A  22  10  2  10  0  609:626  154:162  44 
8  Chemička Ústí A  22  8  4  10  0  616:648  157:172  42 
9  Roudnice B  22  7  4  11  0  590:675  141:186  40 
10  SKST Teplice A  22  5  1  16  0  601:711  140:186  33 
11  TTC Litoměřice C  22  2  3  16  1  476:728  93:204  28 
12  Roudnice A  22  1  0  21  0  384:729  63:215  24 

Družstvu  „B“  se  na  jaře  nepodařilo  zachránit  krajský  přebor  II.třídy  a  sestoupilo  do 
regionální soutěže I.třídy, kde se nachází  i družstvo „C“. Družstvo „B“ má dost kvalitních hráčů 
na  to,  aby  se  do  své  výkonnostně  vyrovnané  soutěže  opět  vrátilo.  V sezóně  2007/08  se  zatím 
nachází na 2. místě (RS I.tř.). 

Konečná tabulka KP II.třídy po sezóně 2006/07 
1  Jirkov C  22  16  5  1  0  908:634  256:140  59 
2  Smolnice A  22  12  7  3  0  869:718  236:160  53 
3  Litvínov C  22  12  4  6  0  824:711  220:176  50 
4  Ročov A  22  11  4  7  0  776:687  231:165  48 
5  Loko Most A  22  10  6  6  0  824:724  214:182  48 
6  Jirkov D  22  9  6  7  0  836:708  221:175  46 
7  Baník Most E  22  10  2  10  0  783:775  195:201  44 
8  VTŽ Chomutov A  22  10  2  9  1  741:717  197:199  43 
9  Baník Březenecká A  22  8  5  9  0  755:786  190:206  43 
10  Meziboří B  22  6  2  14  0  643:867  149:247  36 
11  Smolnice B  22  4  2  16  0  694:849  168:228  32 
12  Libořice A  22  1  1  20  0  526:1003  99:297  25 

 

Družstvo  „C“  zakončilo  sezónu  2006/07  v klidném  středu  tabulky  regionální  soutěže 
I.třídy.  I v dalším probíhajícím  ročníku má  soutěž dobře  rozehranou  a nemusí  se bát  sestupu  – 
momentálně je na 5. místě. 

Konečná tabulka RS I.třídy po sezóně 2006/07 
1  ST Kopisty A  18  16  0  2  0  789:422  236:88  50 
2  SKST Baník Most G  18  13  2  3  0  746:464  220:104  46 
3  TTC Chemopetrol D  18  12  1  5  0  689:517  193:131  43 
4  TJ Lokomotiva Most B  18  10  1  7  0  646:558  185:139  39 
5  TJ Sokol Obrnice A  18  8  2  8  0  623:572  169:154  36 
6  ST Kopisty B  18  7  2  9  0  605:618  158:166  34 
7  TJ Baník Meziboří C  18  6  1  11  0  559:704  132:192  31 
8  TJ Lokomotiva Most C  18  5  2  11  0  497:716  118:205  30 
9  SKST Baník Most H  18  3  3  12  0  516:672  126:198  27 
10  SKST Baník Most I  18  3  0  15  0  382:809  82:242  24 
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Družstvo  „D“  ve  svém  historicky  3.  ročníku  své  existence  skončilo  předposlední.  Svou 
pozici  nevylepšilo  ani  v nadstavbové  části.  Letos  je  jeho  aktuální  pozice  v RS  II.tř.  opět  na 
předposledním místě. 

Konečná tabulka RS II.třídy po sezóně 2006/07 
1  Gáza Litvínov A  12  12  0  0  0  548:214  171:45  36 
2  Gáza Litvínov B  12  9  0  2  1  478:283  141:75  29 
3  ST Kopisty C  12  8  0  4  0  465:301  140:76  28 
4  SKST Baník Most J  12  4  2  6  0  372:412  97:119  22 
5  TJ Lokomotiva Most D  12  3  2  6  1  317:441  87:129  19 
6  TJ Baník Meziboří D  12  3  0  9  0  271:496  67:149  18 
7  TTC Chemopetrol E  12  1  0  11  0  223:527  53:163  14 

4)  Práce se žáky 

Historického úspěchu dosáhli dívky ZŠ Meziboří,  které  trénuje  Jiří Vokáč.  Starší  žákyně 
Velikaničová‐Fišerová vyhrály  turnaj krajského  finále družstev  základních  škol  a postoupily do 
republikového finále konajícího se  ještě  letos v Kostelci nad Orlicí. To  jen dokazuje kvalitní práci 
Jiřího Vokáče se žáky. 

5)  Brigáda pro TJ Baník Meziboří 

Oddíl  stolního  tenisu  se  zúčastnil  brigády  na  sjezdovce  konané  poslední  víkend  v září. 
Jelikož v daný termín začaly prvním kolem mistrovské soutěže, na brigádě již nebyla možná účast 
hned  několika  členů.  Oddíl  stolního  tenisu  tedy mohl  přispět  pouze  třemi  brigádníky  (každý 
odpracoval 4 hodiny). Ostatní členové se z různých důvodů omluvili za neúčast. 

6)  Cíle pro rok 2008 

‐ Sportovní cíle 

Hlavním cílem je udržet účast v divizi mužů. Letos se nebude hrát baráž, a tak by udržení 
v soutěži nemuselo být  tak  těžkým úkolem. Druhým  cílem  je opětovný návrat družstva „B“ do 
krajského přeboru. Družstvu „C“  jde  již  jen o prestiž a bude se snažit skončit v tabulce nejblíže u 
družstva  „B“.  Družstvo  „D“  se  potýká  s nedostatkem  hráčů  a  úspěchem  bude,  když  sezónu 
v poklidu dohraje. Zda‐li bude nasazeno do soutěže i v další sezóně  je otázkou. Prioritní pro toto 
družstvo je, aby se našel plnohodnotný vedoucí a mohl vést nové žáky. 

‐ Zajištění pozice čtvrtého hráče v základu družstva „A“ v sezóně 2008/09 

V létě 2007 se podařilo vyjednat příchod posily pro družstvo „A“. Štefan Marinič se tak stal 
náhradou za Martina Kira,  jež pravděpodobně přestoupí do TTC Litvínov v zimním přestupním 
termínu. Hráč Marinič je v oddíle zavázán smlouvou na jeden rok a naším cílem je hráče si udržet. 
Pokud  by  se  nepodařilo  tohoto  hráče  udržet, musel  by  oddíl  opět  hledat  náhradu.  Potenciální 
náhradou by se pak mohl stát některý hráč z družstva „B“ a zároveň by bylo nutné v oddíle zajistit 
hostování Jiřímu Vokáčovi ml. z Baníku Most, který se již nabídl oddílu vypomoci hostováním. 
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ODDÍL TENISU (zpráva Milana Kondra, předsedy oddílu) 

1)  Členská základna oddílu 

Počet členů: 40 (z toho: 28 dospělí, 12 děti) 

2)  Vylepšení kurtů a zázemí oddílu 

V  tomto  roce  jsme  začali  provozovat  víceúčelové  hřiště  pro  další  sportovní  disciplíny, 
především nohejbal a volejbal. Bohužel  je  třeba konstatovat, že přestože  je povrch  tohoto hřiště 
určen také pro tenis, je pro tento sport zatím nepoužitelný z důvodů nedostatku pískového vsypu. 

Podařilo se nově připojit boilery a kotel spolu s pitnou vodou do kuchyňky a tím zajistit lepší 
hygienické zázemí klubovny. Pořízením 16 nových skříněk se vyřešil problém kapacity v šatně pro 
pořádané akce. Na vysoušecí válec IRONET byly svépomocí a sponzorskému daru pořízeny nové 
molitanové válce spolu s náhradní sadou. 

3)  Zhodnocení sportovní činnosti ‐ dosažené výsledky jednotlivých družstev 

Družstvo  Registrovaných  hrálo  v  sezóně  2006/07  čtvrtým  rokem  Soutěže  smíšených 
družstev 2007 SVČ ‐ DA3 A dospělí I přes problémy na soupisce, se pro tento rok podařilo získat 
dorostenky  z  TK Most  (Petrlíková Andrea)  a  z  TK  Litvínov  (Boudová Kamila).  Toto  družstvo 
vedlo velmi dobře a polepšilo oproti loňskému roku o dvě místa a skončilo na čtvrtém místě. Více 
informací na www.cztenis.cz. 

 

Pořadí  Klub  Vítězství  Porážky  Body  Sety  Hry  Body 

1  TK Kadaň B  7  0  49:14  102:40  731:523  14 

2  Kebek Chomutov  5  2  36:27  81:60  698:579  12 

3  LOVO Lovosice  5  2  30:33  65:67  566:530  12 

4  TO Meziboří  4  3  36:27  80:64  681:622  11 

5  SC 80 Chomutov  3  4  30:33  68:71  579:615  10 

6  TK Louny B  3  4  31:32  69:71  608:614  10 

7  Šrouby Žatec B  1  6  21:42  46:90  496:654  8 

8  TK Jirkov  0  7  19:44  41:89  417:639  7 

 
Družstvo Neregistrovaných hraje tuto soutěž  již od  jejího založení v roce 1996 a tento rok 

dosáhlo historicky nejlepšího umístnění, kdy potrápil i favority soutěže a skončil na šestém místě. 
Tuto soutěž hrají neregistrovaní tenisté starší 40 let v rámci kraje. V této soutěži však nejde ani tak 
o body, ale o vzájemné setkání  tenistů z  jiných oddílu a navázaní další spolupráce mezi oddíly, 
k dalším akcím a turnajům. Více na http://senior.tkmost.cz. 
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4)  Práce se dětmi 

Tréninku s dětmi se každý pátek věnují čtyři trenéři a mají celkem 12 svěřenců. V zimních 
měsících  se  věnují  přípravě  v  hale.  Pro  zlepšení  přípravy  byly  pro  nejmenší  pořízena  ze 
sponzorských peněz sada pro mini tenis (soft tenis).  

5)  Brigáda pro TJ Baník Meziboří 

Oddíl tenisu se v brigádnických hodinách převážně angažoval přípravou tenisových kurtů 
na sezónu,  jejich údržbou a zazimováním areálu. Limit 15 hodin brigády si splnili všichni aktivní 
tenisté, zde  je zapotřebí podotknout, že někteří se u tohoto limitu nezastaví a mají spoustu hodin 
navíc, tak jak si to provoz kurtů vyžaduje. 

6)  Ostatní činnost 

Většina  členů  je sportovně aktivní  i mimo hlavní  tenisovou sezónu. Doplňkovými sporty 
jsou pro nás sálová kopaná  (každá neděle v hale),  florbal  ( každé úterý na ZŠ), nohejbal  ( každé 
neděle na ZŠ), dále pak výjezdy na Moldavu a okolí na běžkách  

ODDÍL VZPÍRÁNÍ (zpráva Dušana Kovače, místopředsedy oddílu) 

1)  Členská základna oddílu 

‐  Počet členů: 13 (dospělých) 
‐  Noví členové: Lumír Bauer, Daniel Volák 

2)  Materiální vybavení vzpírárny 

V  roce  2007  se  podařilo  za  finanční  pomoci  TJ  zakoupit  3  nová  vzpěračská  prkna.  Ty 
postupně nahradí původní prkna, které už nesplňují  tréninkové požadavky. Nynější vybavení  je 
více  jak dostačující a oddíl  je do budoucna schopen po dokoupení několika drobností, pořádat  i 
větší vzpěračské soutěže.    

3)  Sportovní činnost 

Oddíl vzpírání měl v roce 2007 celkem tři aktivní závodníky. Vzpěrač Milan Pech bodoval 
hlavně ve veteránských soutěžích, a to i na světové úrovni. Na mistroství ČR veteránů v Teplicích 
obsadil 2. místo a na MS  světa veteránů 6. místo. Druhý závodník Lumír Bauer,  se prezentoval 
svým  nejlepším  výkonem  na  VC  v  pozvedu  v  Teplicích,  kde  obsadil  5. místo.  Třetí  závodník 
Dušan Kovač, který celý rok hostoval za vzpěračský klub Bohemians Praha, kde závodil v II. lize. a 
pravidelně se drží do první desítky v celorepublikové tabulce mužů ve váze do 77 kg. V roce 2008 
tento závodník nastoupí na hostování v nejvyšší ligové soutěži za oddíl Teplic.  

Kromě těchto závodníků má však oddíl vzpírání a  jeho zázemí i důležitou roli v přípravě 
dalších členů TJ a závodníků z jiných oddílů. 

Dne 1.12.2007 pořádal oddíl první vzpěračský  turnaj po 15‐ti  letech. Turnaj nesl název  I. 
Mezibořský turnaj pro st. žáky a juniory, hostil i české juniorské reprezentanty a setkal se s velkým 
úspěchem.  
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4)  Cíle pro rok 2008 

‐ Sportovní cíle 
Hlavním  cílem  oddílu  je  rozšířit  oddílovou  základnu  o mládež  a  další  aktivně  závodící 

členy, realizovat II. Mezibořský turnaj pro st. žáky a juniory a propagovat na veřejnosti tento sport. 
Další  cíl  je začít  rozvoj dětské přípravy a závodů zdatnosti ve  spolupráci  s oddílem zápasníků. 
Reprezentovat na MČR mužů a ME veteránů. 

‐ Nové vybavení 

Zařídit  nové  skřínky  do  členy  oddílu  a  renovovat  polstrování  a  zakoupení  nové 
rozcvičovací žíněnky. 

ODDÍL ZÁPASU (zpráva Alexandra Masleje, předsedy oddílu) 

1)  Členská základna oddílu 

Počet členů: 26 (z toho: 13 dospělí, 13 starší žáci).  
Fluktuace  členů  v  roce  2007:  9  nových  členů  (Jirsová  M.,  Churavá  M.,  Nachtman  D., 

Svoboda L., Svobodová E., Mošovská Š., Lán Z., Janda J.), 12 odchodů (Churavá M. Záluhová B., 
Novák M., Smolka R., Jenková N., Drein M., Wrbík M., Smrček O., Doubek D., Rys J., Křížek Jar., 
Křížek Jan) 

2)  Zhodnocení sportovní činnosti ‐ dosažené výsledky jednotlivců i družstev 

Oddíl  se  v  uplynulém  roce  2007  zúčastnil  několika  turnajů  v  ČR  odkud  si  přivezl  16 
bronzových, 8 stříbrných a 3 zlaté medaile a  jeden pohár za 2 místo družstev. Dále oddíl pořádal 
dva turnaje, a to 24.3.2007 a 13.10.2007, kde borci oddílu získali 5 bronzových, 5 stříbrných,1 zlatou 
medaili a pohár ze soutěže družstev za druhé místo. 

Dále se oddíl zúčastnil dvou turnajů v německém Werdau odkud si přivezl 1 bronzovou, 2 
stříbrné  a  1  zlatou  medaili.  V  neposlední  řadě  se  oddíl  zúčastnil  3  oblastních  přeborů,  a  to 
v Ústecké oblasti Mošovská Šárka obsadila 3. místo, Slachová L. a Svoboda L. obsadili 2. místo a 
Adamová M. a Herink Z. ml. získali 1 místo a stali se tak přeborníky Ústecké oblasti. Další oblastní 
přebor se konal v Liberci (muži) a v Chrastavě ( děti ), kde Manina R. obsadil 3 místo, Herink Z. 
ml., Záděra M. a Novák J. obsadili 2 místo a Svoboda L. a Balšán P. obsadili 1 místo a stali se tak 
přeborníky Liberecké oblasti. 
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3)  Brigáda pro TJ Baník Meziboří 

Oddíl zápasu se zúčastnil brigády na sjezdovce konané poslední víkend v září. Oddíl mohl 
přispět  pouze  třemi  brigádníky  (každý  odpracoval  5  hodiny).  Ostatní  členové  se  z  různých 
důvodů omluvili za neúčast. 

4)  Cíle pro rok 2008 

Oddíl by rád uspořádal opět dva  turnaje, a  to 15.3. 2007 a 11.10. 2007, dostal pozvání do 
Německa do Werdau a Böhlenu a  jedno pozvání by mělo přijít z Polska, a turnajů ČR . Taktéž se 
chtějí členové oddílu zúčastnit turnaje o titul přeborníka ČR. 

Dále bychom rádi ve spolupráci s oddílem vzpěračů uspořádali silovou a kondiční soutěž. 

5)  Žádost o dotaci z kraje 

Zástupci  oddílů  zápasu,  vzpírání  a  cyklistiky  se  sešli  se  zástupcem  města  ing.Alešem 
Jedličkou, aby spolu vyplnili žádost o dotaci oddílů z kraje. Výsledky rozdělení dotací se oddíly 
dozví koncem března 2008. 

ODDÍL SILOVÝCH SPORTŮ (zpráva Jiřího Jandy, předsedy oddílu) 
Od listopadu 2007 je oddíl silových sportů součást TJ Baník Meziboří zatím pod názvem SK 

Factory Gym, ale to  jen do doby, než zaregistrujeme oddíly slivého trojboje, kulturistiky a strong 
man pod hlavičkou TJ Baník na příslušných národní svazech. 

Oddíl  silového  trojboje  jsme založili dne 1.1. 2004. Tento oddíl  s 10  členy z  toho 5  členů 
aktivně závodilo. Mezi naše první závodníky patřili: Jiří Janda, který přišel jako první s myšlenkou 
založit  oddíl  a  vytvořit  družstvo  které  by  se  zúčastnilo  2.ligy  Čech  v  silovém  trojboji. Zdeněk 
Koza,  který  se  postavil  do  čela  oddílu  jako  předseda  a  který  získal medaili  pro  náš  oddíl  na 
oblastním  přeboru  04,  za  2. místo,  Petra  Steinerová,  která  přesto  že  je  tělesně  hendikepovaná, 
začala  sbírat medaile  z pohárových  soutěží  v benchpresu mezi  zdravími  a  v  součastné  době  je 
vicemistryní České republiky v benchpresu žen a dvojnásobnou mistryní české republiky  tělesně 
postižených a nakonec Michal Moravec a Martin Štefl, kteří se po boku Jiřího Jandy a Zdeňka Kozy 
zúčastnili 2. ligy družstev v silovém trojboji a ve velké míře tak přispěli k zisku bronzové medaile 
a  postupu  do  1.ligy. Od  té  doby  se  počet  závodníků,  kteří  se  účastní  různých  soutěží  po  celé 
republice  stále  zvyšuje. Naším  posláním  je  vychovávat  a motivovat mladé  lidi  k  poctivějšímu 
přístupu  k  tréninku. Oddíl  by  jim měl pomoci  v  jejich  snažení  a  zastřešit  tuto  snahu účastí na 
soutěžích. 

Rok 2006 byl pro náš oddíl mimořádně úspěšný, a to nejen v trojbojářském pódiu, ale i na 
náměstích, nebo vystavěných pavilónech, a to právě v soutěžích Strongest man, Sami jsme se ujali 
pořádání  jednoho kola Česko‐slovenského  ligového poháru konaného dne 24.6. 2006 na náměstí 
Míru v Litvínově. Našimi  oddílovými průkopníky  se  stali: Petr Kokš  a  Jirka  Janda, kteří  se  též 
účastnili mistrovství republiky s mezinárodní účastí10 a 12 místo.  

Radost nám udělalo družstvo A, které se po vydařeném výkonu udrželo v první lize, ještě 
více nás potěšilo družstvo B složené z dnešních tří závodníků: Petra Kokše, Davida Málka a Jiřího 
Jandy, doplněné a Petrem Butorou, které skončilo ještě s lepším bodovým výsledkem než mužstvo 
A, a tím postoupilo do první ligy. 
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Náš oddíl nezahálel ani na poli pořadatelském od  roku 2004  jsme uspořádali 2x závody 
siláků amatérů, 2x závody siláků profesionálů v rámci československého ligového poháru silných 
mužů Strongman, což je nejprestižnější ligová soutěž siláků ve střední Evropě na níž jsou pozíváni 
jako hosté borci z různých částí evropského kontinentu. V neposlední řadě si velmi vážíme, že se 
nám dostalo  té  cti uspořádat mistrovství  Čech v kulturistice mužů pro  rok  2007 pod hlavičkou 
organizace IFBB. 

Už  pod  hlavičkou  TJ  Baník  Meziboří  bylo  dne  21.12.  2007  uspořádáno  Mistrovství 
republiky  STRONGMAN AMATÉR  2007, ve vestibulu obchodního  střediska  „Máj“ v Litvínově. 
Závodů pod záštitou a podle pravidel mezinárodní federace IFSA se zůčastnilo 11 borců z celé ČR 
a barvy Baníku hájil Jiří Janda a Petr Kokš. Oba dosáhli na pódium, když Petr Kokš vybojoval titul 
amatérského Mistra ČR a Jiří Janda obsadil 3. místo. 

 
Pořadatelské plány pro následující rok 2008 a tím i žádost o spolupráci s městem Meziboří 

a TJ Baník Meziboří jsou: 

1. Mistrovství Čech v kulturistice mužů a žen pro rok 2008 

Jedna z mediálně i divácky nejatraktivnějších a druhá nejvýznamnější kulturistická soutěž, 
pořádaná na území České republiky. 

2. Podkrušnohorský Bivoj 

Jedno  z  kol  česko‐slovenského  ligové  poháru  ve  Strongestmann  (zápolení  v  silových 
disciplínách s tradicí sahající až do 17. století a vzniknuvší ve Skotsku). Soutěže se tradičně účastní 
borci nejen z České a Slovenské republiky, ale i Polska, Maďarska, Slovinska a dalších. 

LYŽAŘSKÝ AREÁL (zpráva Jany Řehákové) 
Usnesením  č. US  122/15/2006  ze  dne  23.10.  2006  vzal VV  TJ  Baník Meziboří  na  vědomí 

návrh  předsedy  oddílu  lyžování  na  dočasné  pozastavení  sportovní  činnosti  oddílu  lyžování 
s účinností od 1.11. 2006. 

Letošní  rok byla  slabá  lyžařská  sezóna.  Jezdili  jsme pouze 4 dny,  takže  se neuskutečnily 
žádné  závody  ani  karneval.  V  červenci  probíhalo  sekání  sjezdovky,  které  zajišťoval  výbor  TJ. 
V srpnu se konaly závody horských kol. V areálu atletický oddíl pořádal závody v běhu do vrchu. 

Od září probíhala rekonstrukce zabezpečovacích okruhů vleku. Na  této rekonstrukci bylo 
odpracováno 350 brigádnických hodin z řad členů obsluhy vleku. Brigád se také zúčastnili členové 
oddílu hokejbalu, nohejbalu, stolního tenisu a zápasu. 

Od  prosince  2007  vystřídal  ve  funkci  předsedy  provozovatelů  pana  Jiřího  Panochu  člen 
provozovatelů pan Milan Šmíd. Pan Milan Šmíd rovněž nahradil pana  Jiřího Panochu ve  funkci 
v Kontrolní komisi TJ Baník Meziboří.  
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PLÁN ČINNOSTI NA ROK 2008 

• Přehledný plán činnosti TJ Baník na rok 2008 je uveden v samostatné příloze. 

• Mistrovství Čech v kulturistice mužů a žen pro rok 2008 (druhá nejvýznamnější kulturistická 
soutěž, pořádaná na území České republiky). 

• Podkrušnohorský Bivoj (jedno z kol česko‐slovenského ligové poháru ve Strongestmann 
s účastí borců z České a Slovenské republiky, ale i Polska, Maďarska, Slovinska a dalších). 

• Závody ve sjezdu na horských kolech Cobramův pohár III v rámci prestižní celorepublikové 
série závodů 3DH cup. 

• Uspořádání dvou mládežnických turnajů v zápase. 

• Uspořádání 2. ročníku Velké ceny ve vzpírání juniorů. 

• Uspořádání krajského přeboru ve vzpírání mužů a veteránů. 

• Zprovoznění lyžařského areálu v letních měsících pro potřeby tréninků sjezdu horských kol. 

• TJ Baník se bude snažit doplnit oddíl lyžování o sportovní činnost. 


